



Pacific Century  
Premium Developments  
盈科大衍地產發展

# Bel-Air Red Packet Charity Sale 2023

## 貝沙灣利是封慈善義賣

富貴  
花開



HK\$48/2 packs 包

HK\$68/3 packs 包

HK\$88/5 packs 包

10 pcs each pack 每包10個 No change 不設找續

即日起至 2023年1月29日(星期日)  
From Now till 29 January 2023  
(Sunday)

Offer is subject to availability 數量有限，售完即止  
Max 5 packs per unit while stocks last  
每個單位限購5包

義賣地點：灣畔及朗峰會所接待處

Locations: Club Bel-Air Bay Wing & Peak Wing Reception

This charity sale is fully sponsored by Pacific Century Premium Developments, all proceeds will go to the Fu Hong Society.

本次慈善義賣活動由盈科大衍地產發展有限公司全力贊助，義賣收益將全數撥捐扶康會。

### About Fu Hong Society

Fu Hong Society is a not for profit Non-governmental Organization and has been upholding the service spirit of 'Your Need is the Lead, Walk together with Love' and strives to advocate and provide appropriate rehabilitation services to enable people with disabilities to fully develop their potential and promote social inclusion since 1977. At present, the Society is operating more than 70 service units and projects and providing rehabilitation services to nearly 4,000 persons with disabilities annually.



### 關於扶康會

扶康會是本港註冊的非牟利慈善團體，自1977年創立以來，一直本着「以求為導 以愛同行」的服務精神，竭力倡議和提供適切的康復服務，讓殘疾人士全面發展潛能，並致力推動社會共融。現時，本會營運70多個服務單位及計劃，每年為接近4,000名殘疾人士提供適切康復服務。



For further information please contact Community Relations Department at 2989 6088.  
如有任何查詢，歡迎致電2989 6088與社區關係部聯絡。



貝沙灣